

會員資格

起點會員

所有15-29歲可在香港合法受僱及居住的青年人，在完成登記手續後，即成為Y.E.S.的起點會員。會籍有效期為一年。除為商務會員而設的服務及設施外，起點會員可使用Y.E.S.內所有其他服務及設施。

商務會員

所有 18-29 歲的起點會員，凡經營自僱業務並領有商業登記證(不論是以獨資經營者、合夥人或公司董事名義)，均可申請成為商務會員，使用專為商務會員而設的服務及設施，包括：商務工作間、商務會議室、專業設計基地及專業諮詢服務等。

核實商業登記證

起點會員需要在申請成為商務會員時，出示有效的商業登記證及填寫「商務會員承諾書」。職員會透過香港特別行政區政府網站，核實商業登記上的資料，並將該會員的商業登記證副本存檔。

臨時商務會員的注意事項

- 未領有商業登記證的起點會員無論正在經營或開始計劃經營自僱業務，均可申請成為臨時商務會員。
- 臨時商務會員可使用商務會員的服務及設施，但不包括 Y.E.S. 免費提供的專業顧問諮詢服務。
- 臨時商務會員會籍為期半年，每位合資格人士只有一次獲批成為臨時商務會員的機會。
- 臨時商務會員需要於登記後 6 個月內帶同商業登記證到 Y.E.S. 以完成商務會員登記手續。如臨時商務會員在成為臨時商務會員的第 6 個月或之前仍未能出示有效商業登記證，其臨時商務會員會籍將會自動轉為起點會員。

續會事宜

所有起點會員及商務會員的會籍有效期為一年。會籍到期時：

- 一般情況下，Y.E.S. 會為所有 15-29 歲的起點會員自動續會一年。
- Y.E.S. 亦會為其商業登記證仍生效的 18-29 歲商務會員自動續會一年。但若其遞交的商業登記證已過期，商務會員必須再向 Y.E.S. 出示有效商業登記證；否則，其會籍將自動轉回起點會員。

註：以上只列出成為Y.E.S.會員的主要規定，Y.E.S.有權隨時因應需要而作出修訂，並以Y.E.S.的最終詮釋為依歸。會員如有任何疑問，請向Y.E.S.職員查詢。

会员资格

起点会员

所有15-29岁可在香港合法受雇及居住的青年人，在完成登记手续后，即成为Y.E.S.的起点会员。会籍有效期为一年。除为商务会员而设的服务及设施外，起点会员可使用Y.E.S.内所有其他服务及设施。

商务会员

所有 18-29 岁的起点会员，凡经营自雇业务并领有商业登记证(不论是以独资经营者、合伙人或公司董事名义)，均可申请成为商务会员，使用专为商务会员而设的服务及设施，包括：商务工作间、商务会议室、专业设计基地及专业咨询服务等。

➡ 核实商业登记证

起点会员需要在申请成为商务会员时，出示有效的商业登记证及填写「商务会员承诺书」。职员会透过香港特别行政区政府网站，核实商业登记上的资料，并将该会员的商业登记证副本存档。

➡ 临时商务会员的注意事项

- 未领有商业登记证的起点会员无论正在经营或开始计划经营自雇业务，均可申请成为临时商务会员。
- 临时商务会员可使用商务会员的服务及设施，但不包括 Y.E.S. 免费提供的专业顾问咨询服务。
- 临时商务会员会籍为期半年，每位合资格人士只有一次获批成为临时商务会员的机会。
- 临时商务会员需要于登记后 6 个月内带同商业登记证到 Y.E.S. 以完成商务会员登记手续。如临时商务会员在成为临时商务会员的第 6 个月或之前仍未能出示有效商业登记证，其临时商务会员会籍将会自动转为起点会员。

续会事宜

所有起点会员及商务会员的会籍有效期为一年。会籍到期时：

- 一般情况下，Y.E.S. 会为所有 15-29 岁的起点会员自动续会一年。
- Y.E.S. 亦会为其商业登记证仍生效的 18-29 岁商务会员自动续会一年。但若其递交的商业登记证已过期，商务会员必须再向 Y.E.S. 出示有效商业登记证；否则，其会籍将自动转回起点会员。

注：以上只列出成为Y.E.S.会员的主要规定，Y.E.S.有权随时因应需要而作出修订，并以Y.E.S.的最终诠释为依归。会员如有任何疑问，请向Y.E.S.职员查询。

Eligibility of Membership

Y.E.S. members

All young people aged between 15 and 29 who legally reside and work in Hong Kong and have completed the registration formalities will become Y.E.S. members. The membership is valid over a period of one year. Except for the services and facilities which are exclusively dedicated to business members, Y.E.S. members are eligible to use all Y.E.S. services and facilities.

Business members

All Y.E.S. members aged between 18 and 29 who run their self-employed businesses and possess a business registration certificate (regardless in the capacity of a sole proprietor / partner / director) may apply to become business members, who are eligible to use the services and facilities that are exclusively dedicated to them. These include business workstations, business room, professional design corner and professional consultation services etc.

- Verification of business registration certificates

Y.E.S. members are required to produce a valid business registration certificate and complete an “Undertaking of Business Member” when applying for business membership. Staff members will verify the information contained in the certificate by making use of the website of the Hong Kong Special Administrative Region Government and keep a copy of the certificate for record.

- Points to note for provisional business members

- Y.E.S. members who are running or interested in establishing their self-employed businesses but have not yet acquired a business registration certificate may first register as provisional business members.
- Provisional business members can use the services and facilities intended for business members but they will not be provided with free professional consultation by Y.E.S.
- The membership of provisional business member is valid over a period of half a year, but every qualified member only have one chance for registering as provisional business member.
- Provisional business members will have to acquire a business registration certificate within 6 months from the date of registration in order to complete the registration procedures for becoming a business member. Should a provisional business member be unable to produce a valid business registration certificate within the six-month period subsequent to his/her obtainment of provisional business membership, this membership shall be automatically changed to Y.E.S. membership.

Membership renewal

Both the Y.E.S. membership and the business membership are valid over a period of one year. When their original membership expires:

- Under normal circumstances, all Y.E.S members aged between 15 and 29 will be automatically granted a renewed membership.

- Membership of Y.E.S Business members will be automatically granted a one-year renewal if the business registration certificate previously produced by them is still valid. Should the certificate have expired, business members must produce their valid business registration certificates again for inspection by Y.E.S. Otherwise, membership of business members will be automatically changed to Y.E.S. membership.

Note: The above are major requirements for becoming a Y.E.S. member/ business member. Y.E.S. reserves the right to make amendments at any time should the need arise, and the final interpretation of the above will rest with Y.E.S. Should a member have any questions, please enquire with Y.E.S. staff.